
Studievereniging Crime Does Pay – Vrije Universiteit Amsterdam 
 
Wissel Algemene leden vergadering 28 september 2022 
 
Opening 
Vergadering wordt geopend door voorzitter Nicky Hebing om 18:36 uur 
 
Agenda wordt als volgt goedgekeurd: 

 Opening 

 Aanwezigen 

 Inhoudelijke punten 

 Financiële verantwoording juni 

 Financiële realisatie 

 Huishoudelijk Reglement 

 Uitstemmen bestuur 55 

 Instemmen bestuur 56 

 WVTTK 

 Sluiting 
 
Aanwezigen: 
 

- Nicky Hebing 
- Sophia te Kronnie 
- Meike Hogenkamp (online) 
- Bodine Kroes 
- Lize Jong 
- Teun Bongenaar 
- Marit Barelds 
- Hendrik Schuurman 
- Nina Bloemberg 
- Maureen van den Dungen 
- Robin Witstok 
- Manouk Trentelman 
- Jenna Smit 
- Marleen Wolting 
- Julia Bakker 
- Lot Jansen 
- Leanne Molenaar 
- Daria Leitch 
- Daniel de Schepper  
- Melanie Pronk (online) 

 
Financiële verantwoording: 
 
Juni:  
In de maand juni zijn er niet veel bijzondere uitgaven. Er staan nog lustrumuitgaven in van 
de biercantus en het gala. Er staat dat er inkomsten zijn van het Bèta Tournament, maar dit 



is later geschonken aan het goede doel. Ook het bestuursweekend staat erbij, omdat deze 
kosten later in gebruik zijn genomen.  
 
Financiële realisatie: 
De uiteindelijke financiële realisatie komt neer op een verschil van €-4454,97, aangezien de 
inkomsten €39.658,- bedragen en de uitgaven €44.112,97 bedragen. Dit wordt niet als 
verassend geacht aangezien het een lustrumjaar was. Meike geeft aan dat als er verdere 
vragen zijn, dan kan daar over gemaild worden en mogen leden de financiën inzien. 
Teun vraagt of de verantwoording van juni nog groter kan worden laten zien, aangezien het 
moeilijk te lezen is. 
Sophia vraagt waar de €84,09 vandaan komt bij het bedrag van hun constitutieborrel 
aangezien de locatie €1200,- kostte. Meike licht toe dat dat waarschijnlijk is vanwege de 
bedankkaartjes die achteraf zijn verzonden.  
 
Huishoudelijk reglement: 
Bij de vorige ALV zijn een aantal punten besproken over het HR die aangepast moesten 
worden. Hier werden de aangepaste artikelen gepresenteerd en werden deze als volgt 
ingestemd: 
 
Hoofdstuk 3: Raad van Advies 
Dit hoofdstuk is volledig aangepast en moest volledig worden ingestemd. Artikel 48 en 49 
waren dubbel aangezien deze nu ook stonden onder 47a en b. Opmerkingen waren verder 
om kandidaat-bestuur te veranderen in (kandidaat-)bestuur. Verder is er geen bezwaar en 
wordt het hoofdstuk volledig ingestemd. 
 
Hoofdstuk 4, paragraaf 4.3.3: de sollicitatiecommissie 
Deze regeling moest worden aangepast aangezien de vorige statutair gezien niet mag. Het 
advies van de commissie mag niet bindend zijn, aangezien de keuze voor het nieuwe 
kandidaat-bestuur altijd moet blijven bij het huidige bestuur. De commissie zal dus advies 
geven aan het huidig bestuur, maar er wordt wel verwacht dat het huidig bestuur dit advies 
aanneemt.  
Teun merkt op dat sollicitatiecommissie één woord is en dat wordt dus aangepast. Verder is 
er geen bezwaar en wordt het artikel ingestemd.  
 
Hoofdstuk 7, afdeling 7.2: schorsing 
Artikel toegevoegd en ingestemd 
 
Hoofdstuk 7, afdeling 7.3: royering 
Artikel 8 lid 2 uit de Statuten is toegevoegd in verband met de relevantie daarvan voor het 
hoofdstuk. Geen bezwaar en wordt ingestemd. 
 
Daniël vraagt wat de redenen voor deze straffen kunnen zijn. Hier wordt op geantwoord dat 
het in de Statuten staat uitgelegd. 
 
Teun merkt op dat ‘tijdelijk’ bij afdeling 7.2 niet tussen haakjes hoeft. Dit kan betekenen dat 
er ook permanent schorsen bestaat. Hier wordt op geantwoord dat het voor de zekerheid zo 
blijft staan, zodat elk nieuw bestuur kan kiezen hoe die invulling geeft aan deze afdeling en 



de straffen. De afdeling wordt zo gelaten en er worden verder geen aanpassingen meer 
gedaan.  
 
Decharge  
Voorzitter Nicky Hebing vraagt of iemand bezwaar heeft tegen het uitstemmen van het 55e 
bestuur. Niemand heeft bezwaar, dus het 55e bestuur is hierbij officieel uitgestemd.  
 
Instemmen 56e bestuur: 
Oud-commissaris extern Lize Jong vraagt of iemand bezwaar heeft tegen het instemmen van 
kandidaat-commissaris extern Maureen van den Dungen. Niemand heeft bezwaar, dus 
hierbij is Maureen officieel commissaris extern. Lize geeft de penning over aan Maureen en 
maakt deze vast aan de blazer. 
 
Oud-commissaris intern Bodine Kroes vraagt wie voor het instemmen van kandidaat-
commissaris intern Nina Bloemberg is. Alle aanwezigen steken hun hand omhoog, dus hierbij 
is Nina officieel commissaris intern. Bodine geeft de penning over aan Nina en maakt deze 
vast aan de blazer. 
 
Oud-penningmeester Meike Hogenkamp wordt erbij gehaald middels de laptop. Ze vraagt of 
iemand bezwaar heeft tegen het instemmen van kandidaat-penningmeester Hendrik 
Schuurman. Niemand heeft bezwaar, dus hierbij is Hendrik officieel penningmeester. Omdat 
Meike fysiek de penning niet kon vastmaken, wordt dit uitgevoerd door oud-voorzitter Nicky 
Hebing. 
 
Oud-secretaris Sophia te Kronnie vraagt wie voor het instemmen van kandidaat-secretaris 
Marit Barelds is. Alle aanwezigen steken hun hand omhoog, dus hierbij is Marit officieel 
secretaris. Sophia geeft de penning over aan Marit en maakt deze vast aan de blazer. 
 
Tot slot, vraagt oud-voorzitter wie voor het instemmen van kandidaat-voorzitter Teun 
Bongenaar is. Alle aanwezigen steken hun hand omhoog, dus hierbij is Teun officieel 
voorzitter. Nicky geeft de penning over aan Teun en maakt deze vast aan de blazer. 
 
Hierna geeft oud-voorzitter Nicky het woord aan Teun. Hij begint te vertellen over 
aankomend jaar en hoe dit wordt vormgegeven. Hij benadrukt een betere band te willen 
hebben met oud-besturen. Door de corona jaren is er een gat komen te vallen tussen de 
besturen, waardoor er weinig van elkaar is geleerd. Dit jaar zal zich kenmerken door goede 
banden met oud-besturen, zodat er meer van hen en hun ervaringen kan worden geleerd.  
 
 
Wat er verder te tafel komt: 
Niemand heeft iets om toe te voegen of op te merken. 
 
Sluiting 
Voorzitter Teun Bongenaar sluit de vergadering om 19:10 uur 


